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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.10.2019 

XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 6 września 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto 6 września 2019 r. o godz. 13:30. 

Zakończono o godz. 15:12 tego samego dnia. 

 

 

Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Grzegorz Kłoczko  

 

Protokołowała   Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Czterech radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Rafał Cezary Bielawski 

3. Dawid Bondarenko 

4. Jakub Dziubiński 

5. Paweł Giełazis 

6. Ferdynand Grodzicki 

7. Anna Kaczor 

8. Grzegorz Kłoczko 

9. Wojciech Leonarczyk 

10. Renata Małgorzata Maciąg 

11. Mariusz Miłun 

12. Alicja Nowik 

13. Wacław Olszewski 

14. Wojciech Rejterada 

15. Marcin Roszko 

16. Alicja Stefanowska 
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17. Grzegorz Wróblewski 

18. Wioletta Dorota Żukowska 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że w dniu 4 września 2019 r. wpłynął wniosek grupy dziewięciu radnych Rady 

Miejskiej w Olecku o zwołanie sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem obrad. 

Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym był zobowiązany zwołać dzisiejszą 

sesję. Odczytał wniosek – treść w załączeniu do protokołu. 

Ze względów organizacyjnych sesję zwołał na dzisiaj. Do zaproszenia zostało dołączone 

stanowisko Burmistrza Olecka w przedmiotowej sprawie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Uwagi i wnioski dotyczące projektu stanowiska. 

5. Podjęcie stanowiska w sprawie utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej  

w Kijewie i polityki oświatowej Gminy Olecko. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad w zakresie projektu stanowiska. Prosił, aby 

stanowisko rozdzielić na dwa odrębne: 

- w sprawie utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej w Kijewie,  

- w sprawie potrzeby szybkiego opracowania zasad polityki oświatowej. 

W jego ocenie paragraf pierwszy przedłożonego stanowiska dotyczy jedynie jednej szkoły, 

zaś paragraf drugi dotyczy szkół w całej gminie. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, czy odbyła się, planowana po półroczu, regulacja płac pracowników urzędu, czy 

objęła wszystkie wydziały, a jeśli nie to prosi o informacje, ile osób w poszczególnych 

wydziałach taka regulacja płac objęła. 

 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

oświadczyła, że jako członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

proponowała, by komisja w swoich pracach zajęła się zorganizowaniem, w pierwszej 

kolejności, spotkania z nauczycielami placówek oświatowych podlegających gminie, w celu 

dyskusji nad problemami w szkołach. Sprawa utworzenia klasy pierwszej lub nie zapewne 

wypłynęłaby już podczas takiego spotkania. Proponowała także zorganizowanie 

wyjazdowego posiedzenia do szkół. Jednak jej propozycje nie spotkały się z aprobatą 

członków komisji. A życie pokazało, iż dzisiejsza sesja prawdopodobnie nie byłaby 

potrzebna.  
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Uczestniczyła w gminnej inauguracji roku szkolnego 2019/2020, na której Burmistrz jasno 

przedstawił sytuację finansową oświaty, ile samorząd dopłaca. Wielu rodziców wyrażało duże 

zdziwienie, że gmina z pieniędzy publicznych tak dużo dokłada, a trzeba środki wydawać  

z rozwagą. Praca nad polityką oświatową jest bardzo ważna i jest za tym, by nad nią 

pracować. Zaapelowała do radnych o ostudzenie emocji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej z zapytaniem, czy wyraża zgodę  

na zmianę porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała pozostałych radnych – wnioskodawców, czy wyrażają zgodę na zmianę porządku 

obrad i podjęcie dwóch stanowisk. 

 

Radni przez aklamację wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

upewnił się, iż w przypadku zmiany porządku obrad sesji konieczna jest bezwzględna 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Radca Prawny – Łukasz Oniśko 

potwierdził, że wymagana jest bezwzględna większość głosów, czyli 11 radnych musi być  

za zmianą. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zapytał, czy radny wnioskujący o rozdzielenie stanowiska na dwa punkty ma przygotowane 

stanowiska z uzasadnieniami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odpowiedział, iż technicznie rozdzielenie przedłożonego stanowiska jest proste. Odczytał 

treść uzasadnienia do projektu stanowiska. 

 

 

P R Z E R W A   T E C H N I C Z N A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad polegającej na zmianie punktu 5, w następujący sposób:  

 Punkt 5 – Podjęcie stanowisk w sprawach:  

a) podjęcie stanowiska w sprawie utworzenia klasy pierwszej w Szkole 

Podstawowej w Kijewie 

i podpunktu b)  

b) podjęcie stanowiska w sprawie polityki oświatowej Gminy Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Innych oświadczeń, ani wystąpień nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

w imieniu mieszkańców Osiedla Siejnik zabrała głos w sprawie planowanej budowy wież 

telekomunikacyjnych. Z ulotek wrzuconych do skrzynek pocztowych mieszkańcy dowiedzieli 

się o inwestycji, a nie było żadnych konsultacji. Na prywatnych terenach zostały postawione 

wieże przy ul. Tartacznej i Szosa do Świętajna. Mieszkańcy zwracają się do gminy o pomoc  

i interwencję w tej sprawie, by jakoś anulować decyzję Starosty Oleckiego. 

Zwróciła się również do radnych, aby podpisali się pod petycją do Senator Małgorzaty 

Kopiczko, którą należałoby przesłać mailem. 

 

Mieszkanka Olecka – Elżbieta M. 

zapytała, jak daleko są zaawansowane prace nad klubem seniora.  

 

Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska 

poinformowała, iż w rozmowie telefonicznej z Kuratorium Oświaty w Olsztynie otrzymała 

informację, że dziś wpłynęło pismo-opinia do urzędu w sprawie utworzenia pierwszej klasy. 

Zapytała, czy Burmistrz mógłby odczytać przedmiotowe pismo.  

 

Mieszkanka Olecka – Grażyna O. 

nawiązując do wcześniej poruszonej sprawy budowy wież, w imieniu mieszkańców Osiedla 

Siejnik, zwróciła się o pomoc, gdyż termin odwołania od decyzji starosty mija 10 września br. 

Prosiła o potraktowanie sprawy jako priorytetowej, gdyż chodzi o bezpieczeństwo 

mieszkańców.  

W jej ocenie osiedle jest bardzo pokrzywdzone, w okolicy już stoi jeden maszt, wokół unoszą 

się nieprzyjemne zapachy z okolicznych ferm, co przeszkadza w normalnym funkcjonowaniu. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw.  

Odczytał pismo Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Uwagi i wnioski dotyczące projektu stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś chce zabrać głos na temat projektu stanowiska będącego przedmiotem 

dzisiejszej sesji, jednocześnie wskazując, iż uwagi będzie można zgłosić jeszcze w punkcie  

5 porządku obrad, przed podjęciem stanowisk. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podjęcie stanowisk w sprawach: 

 

a) utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej w Kijewie 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

omówiła projekt stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał projekt stanowiska w sprawie utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

Poprosił Burmistrza o odczytanie opinii w sprawie projektu stanowiska. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odczytał opinię – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do wcześniej odczytanego pisma Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radna Anna Kaczor, 

 Radna Alicja Stefanowska, 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. stanowiska pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 13,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz 

Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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PRZECIW (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Marian Prusko. 

 

Rada podjęła stanowisko w sprawie utworzenia klasy pierwszej w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

S t a n o w i s k o   Nr ORN.0007.5.2019 

w załączeniu 

 

 

b) polityki oświatowej Gminy Olecko 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

omówiła projekt stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał projekt stanowiska w sprawie polityki oświatowej Gminy Olecko. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu stanowiska. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę, iż wskazana byłaby poprawka w projekcie stanowiska, gdyż nie widzi 

powodu, by pozostał zapis §2 dotyczący przekazania stanowiska wojewodzie i kuratorowi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

ogłosił przerwę techniczną w celu przygotowania głosowania nad wnioskiem w systemie 

eSesja. 

 

P R Z E R W A   T E C H N I C Z N A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady.  

Poddał pod głosowanie wniosek Radnego Wojciecha Leonarczyka w sprawie wykreślenia  

§2 z projektu stanowiska o treści: 

„§2. Przedmiotowe stanowisko Burmistrz Olecka przekaże: Wojewodzie Warmińsko-

Mazurskiemu, Kuratorowi Oświaty w Olsztynie.”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 usunięcia §2 o treści: „Przedmiotowe stanowisko Burmistrz Olecka przekaże: 

Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu, Kuratorowi Oświaty w Olsztynie.” z projektu 

stanowiska. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę do projektu stanowiska. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. stanowiska. 

 

Głosowano w sprawie: 

 polityki oświatowej Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie polityki oświatowej Gminy Olecko. 

 

S t a n o w i s k o   Nr ORN.0007.6.2019 

w załączeniu 

 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Radna Janina Anuszkiewicz. 

 

Mieszkaniec gminy – Zbigniew S. 

zapytał, ile dzieci uczy się w Szkole Podstawowej w Gąskach z obwodu szkolnego Gąski.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odpowiedział, że  odpowiedź na to pytanie już padła, ale informacja zostanie mieszkańcowi 

przekazana. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż w związku z tym, że Burmistrz nie wyraził zgody na utworzenie klasy 

pierwszej w Szkole Podstawowej w Kijewie grupa radnych – wnioskodawców zgłasza 

protest. Odczytała dokument – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Olecku.  
 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


